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PROCES–VERBAL 

încheiat astăzi, 12.06.2018, ora 12,00, în cadrul şedinţei extraordinare a  

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN  

 

 

Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul președinte  Silviu Hurduzeu. 

 

 Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 27 de consilieri județeni.  

Lipsesc motivat: domnul consilier Marșalic Jaro Norbert, domnul consilier Rujan Dumitru, 

domnul consilier Ciobanu Cristian și domnul consilier  Purea Paul. 

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.489/08.06.2018, comunicată domnilor consilieri 

în scris prin adresa nr.IV/11630/08.06.2018, potrivit art.94 alin.1 din Legea nr.215/2001 a 

administraţiei publice locale, republicată în 2007, cu modificările şi completările ulterioare, 

invitaţilor prin adresa nr.I/11617/08.06.2018 şi s-a adus la cunoştinţa locuitorilor prin publicare în 

Cotidianul „Jurnal de Caraş-Severin” din data de 11.06.2018. 

Participă de drept domnul secretar al judeţului Darian Ciobanu. 

 Participă ca invitaţi: domnul subprefect Hogea Cătălin-Ionuț, reprezentanţi ai instituţiilor 

subordonate Consiliului Judeţean Caraş-Severin, reprezentanţi ai aparatului propriu al Consiliului 

Judeţean Caraş-Severin, precum și reprezentanți din partea mass-mediei.  

Ordinea de zi a fost anunţată și publicată în presă. 

Ordinea de zi este următoarea: 

 1.Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean 

Caraș-Severin nr.203/29.09.2017 privind aprobarea proiectului, a documentaţiei tehnico-economice, 

a indicatorilor tehnico-economici, a sustenabilității și a contribuției UAT Caraș-Severin - 

Consiliul Județean Caraș Severin, la finanțarea  proiectului „ CREȘTEREA  EFICIENȚEI 

ENERGETICE ȘI UTILIZAREA ENERGIEI DIN SURSE REGENERABILE 

PENTRU  SPITALUL JUDEȚEAN DE URGENȚĂ REȘIȚA, JUDEȚUL CARAȘ-SEVERIN – 

STAȚIONAR 1”. 

2.Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean 

Caraș-Severin nr.204/29.09.2017 privind aprobarea proiectului, a documentației tehnico-economice, 

a indicatorilor tehnico-economici, a sustenabilității proiectului și a contribuției UAT Caraș-Severin 

– Consiliul Județean Caraș-Severin la finanțarea proiectului „CREȘTEREA  EFICIENȚEI 

ENERGETICE ȘI UTILIZAREA ENERGIEI DIN SURSE REGENERABILE 

PENTRU  SPITALUL JUDEȚEAN DE URGENȚĂ REȘIȚA, JUDEȚUL CARAȘ-SEVERIN – 

STAȚIONAR 2”. 

3.Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr. 205/29.09.2017 privind aprobarea proiectului, a documentației tehnico-economice, a 

indicatorilor tehnico-economici, a sustenabilității  şi a contribuţiei UAT Caraş-Severin - Consiliul 

Judeţean Caraş-Severin la finanţarea proiectului „CREȘTEREA  EFICIENȚEI ENERGETICE ȘI 

UTILIZAREA ENERGIEI DIN SURSE REGENERABILE PENTRU  SPITALUL JUDEȚEAN 

DE URGENȚĂ REȘIȚA, JUDEȚUL CARAȘ-SEVERIN – STAȚIONAR 3”, modificată ulterior. 
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Proiecte de hotărâri introduse în procedură de urgență: 

1.Proiect de hotărâre  de modificare și completare a Hotărârii Consiliului Județean 

nr.2/09.01.2018 privind utilizarea excedentului bugetului local al Județului Caraș-Severin rezultat la 

încheierea exercițiului bugetar 2017, pentru finanțarea cheltuielilor secțiunii de dezvoltare, pe anul 

2018, modificată. 

2.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Județului Caraș-Severin, pe 

anul 2018. 

3.Proiect  de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-Severin 

nr.43/16.02.2018 privind aprobarea bugetului propriu al Consiliului Județean Caraș-Severin și a 

bugetelor de venituri şi cheltuieli  ale instituţiilor şi serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului 

Judeţean  Caraş-Severin sau finanţate de către acesta, pe sursa A, pe anul 2018, modificată. 

4.Proiect de hotărâre privind aprobarea Acordului de Parteneriat realizat între Judeţul Caraş-

Severin,prin Consiliul Judeţean Caraş-Severin şi Unitatea Administrativ Teritorială Orașul Băile 

Herculane, prin Consiliul Local al Orașului Băile Herculane, în vederea depunerii și implementării 

în comun a proiectului ”Eficientizarea energetică a clădirii primăriei orașului Băile Herculane, 

județul Caraș-Severin”, în cadrul apelului de proiecte SUERD cu titlul 

POR/2017/3/3.1/B/SUERD/1, Axa Prioritară 3. 

5.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-Severin 

nr.229/23.10.2017 privind aprobarea  planului de ocupare  a funcţiilor publice din cadrul aparatului 

de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin,  al Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi 

Protecţia Copilului Caraş-Severin, al Direcţiei de Evidenţă a Persoanelor a Judeţului Caraş-Severin 

și  al Direcţiei de Drumuri Județene  Caraş-Severin, pentru anul 2018, cu modificările ulterioare. 

 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vă rog, să adunați pliantele astea de pe masă și o să 

vă spun de ce. Ce se întâmplă cu aeroportul, va fi un subiect de discuție într-o ședință organizată de 

către Prefectura Județului Caraș-Severin și acolo vom da toate explicațiile. Chestiunea aceasta pusă 

pe masa consilierilor județeni, eu o consider o chestiune neelegantă. Acest domn are 3 acțiuni din 

Societatea Aeroportul, nu 3%, 3 acțiuni. Și o să vedeți, la ședința Prefecturii, toate detaliile legate 

de această tentativă a acestui distins domn, de a prelua aeroportul. Rugămintea mea este către toți 

consilierii județeni, să nu mai intrați în astfel de jocuri. La Direcția Națională Anticorupție este 

deschis un dosar pe această chestiune. În momentul în care ni se vor solicita explicații, eu voi spune 

inclusiv de acest lucru, că cineva încearcă și pune pe masa consilierilor județeni astfel de fluturași. 

Mi se pare corect, să fiu informat când cineva face astfel de lucruri. Domnul secretar, dacă doriți, pe 

această temă, să mai dați clarificări. 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Mulțumesc, domnule președinte. Au apărut, 

în ultima vreme, tot felul de articole cu liceul acesta de aviație și așa mai departe. Autorul lui era 

domnul Olariu. Domnul Olariu face parte dintre cei 3 acționari, persoane fizice, cu nici mai mult, 

nici mai puțin, de 3 acțiuni. Nu că e un acționar semnificativ, e unul minimal, zecimal. Concesiunea 

e pe 197 de hectare (teren+clădiri). Blocul alimentar de care face dânsul vorbire ne aparține. Noi 

suntem proprietari. Mai mult, tot terenul și clădirile sunt în proprietatea publică a județului, cu 

excepția clădirii administrative, turn control și remiza PSI, care sunt în proprietatea societății. Avem 

un litigiu, e pe rol, s-a casat sentința de la Curtea de Apel. Am luat-o de la început practic la 

tribunal. A intervenit DNA-ul, așa cum spunea domnul președinte. Iacătă, am depus diligențe să 

continuăm procesul, deși avea facultatea instanța să-l suspende, că intervenise penalul și avem tot 

felul de ingerințe din partea unor terțe persoane. Noi așa îl considerăm! El nu poate stabili strategii 

pe aeroport sau nu poate stabili nimic fără acordul nostru. El nu se consultă nici cu acționarii! Păi în 

aeroport, acționariatul e format: 22 și ceva la sută e Argirom, 79%, pare-mi-se, e Excav și restul, 

cele 3 persoane fizice. Omul acesta are 3 acțiuni! 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: 0,05% sau 0,005… 

Domnul consilier Boșneac Valentin-Samuel: Fiți amabil, despre ce aeroport e vorba, că eu 

nu am înțeles? 

Domnul președinte  Silviu Hurduzeu: Aeroportul de la Caransebeș. 

Domnul consilier  Boșneac Valentin-Samuel: Că aici e vorba de Timișoara. 
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Domnul președinte  Silviu Hurduzeu: Nu, nu. Uitați-vă, e fluturașul acesta! 

Domnul consilier  Boșneac Valentin-Samuel: Scuze! Aia nu o aveam. 

Domnul consilier Crina Ioan: Domnul președinte, dacă tot veni vorba de aeroport, nu ne 

faceți, pentru ședința următoare, o informare? 

Domnul președinte  Silviu Hurduzeu: Sigur! 

Domnul consilier Crina Ioan: Cu tot ce s-a întâmplat la aeroport, că se întinde pe multe 

legislaturi și să știm și noi, să fim informați. 

Domnul președinte  Silviu Hurduzeu: Sigur! 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Comisia de Dialog Social a cerut să 

prezentăm un material până pe data de 21.06. Când e gata materialul vi-l transmitem, o informare 

detaliată. 

Doamna consilier Ciurel Lenuța:  Vă rog să-mi dați-mi voie și mie, să vin cu completări. 

Într-adevăr, s-a propus înființarea acestei școli, pe calificarea tehnician în aviație. Noi am fost foarte 

surprinși, de faptul că am fost notificați numai ca să trimitem un observator sau doi observatori din 

partea Inspectoratului Școlar, datorită faptului că procedura de înființare a unei școli, la momentul 

de față, ține numai de ARACIP. Noi participăm în calitate de observatori și atât. Rezoluția finală, o 

pune tot ARACIP-ul. Bineînțeles, zilele acestea, ieri și astăzi, astăzi este a doua zi, când se produce 

vizita de evaluare din partea ARACIP-ului, în vederea autorizării. Am verificat și noi care este 

starea de fapt. Se pare că au contractat diverși dascăli din învățământul cărășan, cu care au făcut, au 

încheiat tot felul de contracte prestări servicii, pentru a asigura resursa umană. S-au verificat parte 

din documentele pe care ei le-au depus. Într-adevăr, se pare că la documente stau bine. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Sunt documente tehnice.  

Doamna consilier Ciurel Lenuța: Deci numai ARACIP-ul poate să hotărască înființarea sau 

neînființarea unei școli. Inspectoratul Școlar ia act de înființarea hotărâtă de ARACIP. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Deci ARACIP-ul poate să aprobe dacă sunt anumite 

caracteristici, condiții, din punct de vedere al procesului de învățământ. Aici problema este alta, a 

proprietății! Când cineva se joacă cu o proprietate a Consiliului Județean, având 3 acțiuni din tot 

ceea ce înseamnă SC Aeroportul. Și credeți-ne, că am făcut adrese și o să le vedeți în materialul pe 

care îl veți primi și către ceilalți acționari, dacă au fost cumpărate acțiunile de către distinsul domn 

Olariu. Și răspunsul este că nu! Ar fi și foarte greu, pentru că cele două societăți sunt în faliment sau 

în insolvență.  

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Domnul președinte, noi n-am știut chiar cu adevărat care 

este situația acționariatului. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul Cojocariu, dar puteați să ne întrebați! 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Da. Mai mult decât atât, nici nu mi-aș fi putut închipui 

că, dumneavoastră nu doriți așa ceva. Deci noi nici nu puteam concepe că, Consiliul Județean nu va 

face tot ce e posibil ca  să apară încă o unitate de învățământ și mai ales cu specificul acesta. Nici nu 

ne-am putut închipui!  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Punând mâna cineva pe 220 de hectare ale Consiliului 

Județean? 

Domnul consilier  Cojocariu Ioan: Dar nu pune mână, domnule! 

Domnul președinte  Silviu Hurduzeu: Cum nu pune mâna, domnul  Cojocariu? 

Domnul consilier  Cojocariu Ioan: N-avem mâna așa mare. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Încă odată vă informez, ca să știți toți consilierii, mai 

ales, consilierii PNL, că văd că nu înțelegeți. Și o fac, credeți-mă, cu toată disponibilitatea! 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Normal, în urma mitingului, puteți să ne și amenințați. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Sigur, evident… 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Probabil. Mai ales, consilierii PNL!  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Asta a fost amenințare? 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Probabil veți spune și treaba asta. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Păi dumneavoastră sunteți exponentul și îmi dați 

impresia că nu înțelegeți și eu încerc să vă explic, ca să fiți în cunoștință de cauză! Există un proces 

pe rol între Consiliul Județean și societatea care deține, e acționar majoritar. Acel proces a avut mai 
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multe etape, la Tribunal, la Curte, Curtea a dat clasare și se rejudecă la Reșița. De ce nu vrem cu 

toții, să se termine procesul și apoi să vedem ce facem cu aeroportul? Nu vă dați seama ce 

manipulare e asta, ca o persoană fizică, care are 3 acțiuni, nu 3%, 3 acțiuni și v-o spun încă odată, 3 

acțiuni, încearcă să facă tot felul de lucruri pe 220 ha? Asta e avuția Consiliului Județean, e avuția 

noastră, a cetățenilor! Și vine cineva care are 3 acțiuni și ne spune ce face acolo, fără a ne întreba? 

Aflăm din presă! Și dumneavoastră sunteți părtaș la lucrul acesta, prin faptul că, puneți pe masă un 

astfel flyer.  

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Da, sunt părtaș în sensul în care salut, îmi doresc să nu 

mai fie paragină acolo și să poată fi folosit. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul consilier, dacă discutăm de faptul că e 

paragină acolo, nu-mi puteți reproșa mie, lucrul acesta. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Nu, dar nu mai vreau asta.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: În regulă. Nici eu. Credeți-mă, nici eu nu vreau! 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Eu am venit, în Caraș-Severin, pentru aviație și mă voi 

lupta, până în ultima mea secundă de viață, ca acolo să fie aviație!  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Sigur! Să pună cineva mâna pe 220 de ha… 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Nu pune nici o mână. El nu ia niciodată proprietatea. Va 

fi în concesiune, proprietatea fiind a Consiliului Județean, cât va fi acolo, dacă nu o vrea altceva… 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Proprietatea, asta încerc să vă spun și aș vrea să mă 

înțelegeți, proprietatea este a Consiliului Județean. Concesiunea este pe un număr mare de ani și 

suntem în proces pentru a întrerupe acest contract de concesiune. Nu vă dați seama că, dacă dăm 

curs unor astfel de lucruri, procesul nu mai are temei? Asta se încearcă. De ce nu vreți să înțelegeți? 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Eu știu atât, că sunt și jurist, că un proces evitat este un 

proces câștigat. Deci poate fi stins. Procesul acesta nu e ceva penal, care ține de stat. Noi putem 

oricând să-l stingem, în măsura în care se plătesc… ce constituie litigiul și e gata! 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Observ, că știți mai multe despre aeroport. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Păi știu. Normal că știu! 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: În regulă. Bun. Ordinea de zi. Ședința este legal 

constituită. Lipsește domnul Marșalic, domnul Rujan, domnul Ciobanu, domnul  Purea  și domnul  

Gâfu întârzie…A ajuns deja! Probabil de asta, domnul  Cojocariu a pus flyerele pe masă, ca să vă 

dea posibilitatea să ajungeți până începe ședința.  

Domnul consilier Gâfu Cristian: Dacă îmi permiteți, am avut întotdeauna rugămintea, ca 

ședințele de Consiliu Județean să se desfășoare la o oră normală. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Și ora 12,00 este anormală? 

Domnul consilier Gâfu Cristian: Toți, care suntem consilieri județeni, ne desfășurăm 

activitatea în instituții, firme. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Spuneți-mi, care e ora normală? 

Domnul consilier Gâfu Cristian: Ar fi fost ora 14,00, încât să ne realizăm măcar o parte… 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: E în regulă. Am acceptul tuturor consilierilor? N-am 

știut că ora 14,00 e oră normală și ora 12,00 e anormală! 

Domnul consilier  Gâfu Cristian: N-am vrut să vă deranjez pe dumneavoastră. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Dar puteați! 

Domnul consilier  Gâfu Cristian: I-am transmis domnului secretar, domnului lider de la 

PSD, dar… 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Eu n-am nici o problemă. Pentru mine e la fel de 

normală și ora 9,00 și 12,00 și 14,00!  Pun ora 12,00 pentru a putea să ajungă  toți colegii din județ, 

pentru că nu toți vin din Reșița. De asta pun ora 12,00. Eu aș dori mai de dimineață. Dar dacă doriți, 

nu e nici un fel de problemă. Șefii de grup, vă consultați și dacă avansați altă oră…Într-adevăr, 

pentru noi, pentru aparat, va fi mai greu, pentru că după ședință semnăm toate hotărârile. Ne va fi 

mai greu, dar nu asta e o problemă, că nu se întâmplă nimic dacă rămânem o oră mai mult la 

serviciu și eu și colegii mei, pentru a semna hotărârile. Vă rog, domnul Cojocariu, domnul Crina, vă 

consultați și îmi propuneți o oră normală de desfășurare a ședințelor de Consiliu Județean. Bun. 
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Deci ședința este legal constituită. Înainte de a intra în ordinea de zi, procesul-verbal al ședinței. 

Domnul secretar. 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Mulțumesc, domnule președinte. În mape 

aveți procesul-verbal încheiat cu ocazia ședinței ordinare din 30 mai. Toată lumea a fost prezentă. 

Am avut unanimitate atunci. Dacă l-ați parcurs, dacă aveți amendamente? Dacă nu, cine este 

”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Mulțumesc. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Mulțumesc. Ordinea de zi, au fost inițial 3 proiecte pe 

ordinea de zi. Vă spuneam, că o să avem o ședință extraordinară legată de aprobarea indicatorilor 

tehnico-economici la cele 3 staționare ale Spitalului Județean. A fost depus proiectul. Am primit 

clarificări din partea Agenției de Dezvoltare. Ca urmare a acelor clarificări, împreună cu 

consultanții am modificat indicatorii tehnico-economici, sunt detaliați în mapă, tot ce presupune. 

Astăzi trebuie încărcat în MySMIS, pentru Staționarul 2, nu, domnul director? Dar am încercat să le 

facem pe toate. Pe celelalte staționare, termenul era mai târziu, 18, cred, 16 și…atât. Atunci, pentru 

a nu vă aduce de două ori, am pus și celelalte staționare, Staționarul 1 și Staționarul 3, astăzi. Dacă 

vor mai fi clarificări până în data de 18, eu sper să nu mai fie, vom mai convoca o ședință de 

Consiliu Județean. Proiectele sunt identice. Repet, în mape aveți expunerea și proiectele, pe articole. 

Supun întâi la vot ordinea de zi cu cele 3 proiecte, cu staționarele. În procedură de urgență avem 3 

proiecte legate între ele. Este vorba de alocarea către Direcția de Drumuri Județene, a unei sume de 

490 mii lei și cu cele două proiecte care decurg consecință a acestui proiect, preluăm din excedent, 

rectificare de buget, rectificare de buget pe sursa A. Avem proiectul de hotărâre privind aprobarea 

acordului de parteneriat între Consiliul Județean și Primăria Băile Herculane. O să vă dăm mai 

multe detalii, la momentul respectiv, despre solicitările care ne-au venit de la primăriile din județ, 

câte au trimis solicitări, câte au dorit parteneriat, câte aveau documentație întocmită pentru a fi 

depusă. Și de asemenea, un proiect de hotărâre al Consiliului Județean privind aprobarea planului de 

ocupare a funcțiilor publice din cadrul aparatului de specialitate al Consiliului Județean și al 

direcțiilor din subordine. Dacă sunteți de acord cu ordinea de zi? Cine este ”pentru”? Împotrivă? 

Abțineri? Vă mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume:  

 1.Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean 

Caraș-Severin nr. 203/29.09.2017 privind aprobarea proiectului, a documentaţiei tehnico-

economice, a indicatorilor tehnico-economici, a sustenabilității și a contribuției UAT Caraș-

Severin - Consiliul Județean Caraș Severin, la finanțarea  proiectului „ 

CREȘTEREA  EFICIENȚEI ENERGETICE ȘI UTILIZAREA ENERGIEI DIN SURSE 

REGENERABILE PENTRU  SPITALUL JUDEȚEAN DE URGENȚĂ REȘIȚA, JUDEȚUL 

CARAȘ-SEVERIN – STAȚIONAR 1”. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? 

Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.  

Articolul II, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul III, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul IV, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se adoptă în 

unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 2 al ordinii de zi şi anume:  

2.Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean 

Caraș-Severin nr. 204/29.09.2017 privind aprobarea proiectului, a documentației tehnico-

economice, a indicatorilor tehnico-economici, a sustenabilității proiectului și a contribuției UAT 

Caraș-Severin – Consiliul Județean Caraș-Severin la finanțarea proiectului „ 

CREȘTEREA  EFICIENȚEI ENERGETICE ȘI UTILIZAREA ENERGIEI DIN SURSE 

REGENERABILE PENTRU  SPITALUL JUDEȚEAN DE URGENȚĂ REȘIȚA, JUDEȚUL 

CARAȘ-SEVERIN – STAȚIONAR 2”. 
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Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? 

Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.  

Articolul II, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul III, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul IV, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se adoptă în 

unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 3 al ordinii de zi şi anume:  

3.Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean 

Caraș-Severin nr.205/29.09.2017 privind aprobarea proiectului, a documentației tehnico-economice, 

a indicatorilor tehnico-economici, a sustenabilității  şi a contribuţiei UAT Caraş-Severin - 

Consiliul Judeţean Caraş-Severin la finanţarea proiectului „ CREȘTEREA  EFICIENȚEI 

ENERGETICE ȘI UTILIZAREA ENERGIEI DIN SURSE REGENERABILE 

PENTRU  SPITALUL JUDEȚEAN DE URGENȚĂ REȘIȚA, JUDEȚUL CARAȘ-SEVERIN – 

STAȚIONAR 3”, modificată ulterior. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? 

Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.  

Articolul II, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul III, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul IV, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se adoptă în 

unanimitate.  

 

Proiecte de hotărâri introduse în procedură de urgență 

1.Proiect de hotărâre  de modificare și completare a Hotărârii Consiliului Județean 

nr.2/09.01.2018 privind utilizarea excedentului bugetului local al Județului Caraș-Severin rezultat la 

încheierea exercițiului bugetar 2017, pentru finanțarea cheltuielilor secțiunii de dezvoltare, pe anul 

2018, modificată. 

2.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Județului Caraș-Severin, pe 

anul 2018. 

3.Proiect  de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-Severin 

nr.43/16.02.2018 privind aprobarea bugetului propriu al Consiliului Județean Caraș-Severin și a 

bugetelor de venituri şi cheltuieli  ale instituţiilor şi serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului 

Judeţean  Caraş-Severin sau finanţate de către acesta, pe sursa A, pe anul 2018, modificată. 

4.Proiect de hotărâre privind aprobarea Acordului de Parteneriat realizat între Judeţul Caraş-

Severin,prin Consiliul Judeţean Caraş-Severin şi Unitatea Administrativ Teritorială Orașul Băile 

Herculane, prin Consiliul Local al Orașului Băile Herculane,în  vederea depunerii și implementării 

în comun a proiectului ”Eficientizarea energetică a clădirii primăriei orașului Băile Herculane, 

județul Caraș-Severin”, în cadrul  apelului de proiecte SUERD cu titlul 

POR/2017/3/3.1/B/SUERD/1, Axa Prioritară 3. 

5.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-Severin 

nr.229/23.10.2017 privind aprobarea  planului de ocupare  a funcţiilor publice din cadrul aparatului 

de specialitate al  Consiliului Judeţean Caraş-Severin,  al Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi 

Protecţia Copilului Caraş-Severin, al Direcţiei de Evidenţă a Persoanelor a Judeţului Caraş-Severin 

și  al Direcţiei de Drumuri Județene  Caraş-Severin, pentru anul 2018, cu modificările ulterioare. 

* 

1.Proiect de hotărâre  de modificare și completare a Hotărârii Consiliului Județean 

nr.2/09.01.2018 privind utilizarea excedentului bugetului local al Județului Caraș-Severin rezultat la 

încheierea exercițiului bugetar 2017, pentru finanțarea cheltuielilor secțiunii de dezvoltare, pe anul 

2018, modificată. 
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Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Este vorba de o solicitare a Direcției de Drumuri 

Județene, privind alocarea unei sume de 490 de mii lei din excedentul bugetului nostru. Această 

sumă este necesară asigurării fondurilor pentru studii, expertize, avize, acorduri și taxe pentru 

diverse sectoare de drumuri. În special, e vorba de drumurile pe POR, atât prioritare, cât și în 

rezervă. Dacă sunt intervenții? Cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Dacă sunt observații? Dacă 

nu, articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu 

participă la vot având un interes personal.  

Articolul II, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel 

George nu participă la vot.  

Articolul III, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel 

George nu participă la vot.  

Articolul IV, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel 

George nu participă la vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul 

consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. Se adoptă hotărârea. 

* 

2.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Județului Caraș-Severin, pe 

anul 2018. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Consecință a punctului anterior, modificarea 

bugetului județului Caraș-Severin, cu această sumă. 

Articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George 

nu participă la vot.  

Articolul II, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel 

George nu participă la vot.  

Articolul III, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel 

George nu participă la vot.  

Articolul IV, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel 

George nu participă la vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul 

consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. Se adoptă hotărârea. La fel, următorul punct.  

* 

3.Proiect  de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-Severin 

nr.43/16.02.2018 privind aprobarea bugetului propriu al Consiliului Județean Caraș-Severin și a 

bugetelor de venituri şi cheltuieli  ale instituţiilor şi serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului 

Judeţean  Caraş-Severin sau finanţate de către acesta, pe sursa A, pe anul 2018, modificată. 

Domnul președinte  Silviu Hurduzeu: Aici modificăm pe sursa A, pentru că se modifică 

bugetul Direcției Județene de Drumuri. Articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? 

Domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot.  

Articolul II, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel 

George nu participă la vot.  

Articolul III, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel 

George nu participă la vot.  

Articolul IV, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel 

George nu participă la vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul 

consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. Se adoptă hotărârea. Vă mulțumesc. 

* 

4.Proiect de hotărâre privind aprobarea Acordului de Parteneriat realizat între Judeţul Caraş-

Severin, prin Consiliul Judeţean Caraş-Severin şi Unitatea Administrativ Teritorială Orașul Băile 

Herculane, prin Consiliul Local al Orașului Băile Herculane,în  vederea depunerii și implementării 

în comun a proiectului ”Eficientizarea energetică a clădirii primăriei orașului Băile Herculane, 

județul Caraș-Severin”, în cadrul  apelului de proiecte SUERD cu titlul 

POR/2017/3/3.1/B/SUERD/1, Axa Prioritară 3. 
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Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul secretar, o să vă rog să spuneți câte primării 

au transmis, la Consiliul Județean, răspuns la adresa noastră. Conform proiectului de hotărâre pe 

care l-am aprobat în ședința trecută, știți că erau niște termene, noi am transmis chiar mai repede 

decât aveam termenul dat prin hotărâre. Am primit răspuns de la un număr de primării. Unele 

doreau, alte nu, parteneriat. O singură primărie avea DALI-ul făcut pentru a-l putea depune. 

Domnul secretar, vă rog.  

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Mulțumesc, domnule președinte. După cum 

știți, după adoptare, am semnat hotărârea și am transmis faxuri, e-mailuri, către toate cele 77 de 

UAT-uri. Acum, am dat un termen, așa cum l-am sorocit, de 3 zile lucrătoare și ne-au răspuns 

următoarele unități administrativ-teritoriale: Băile-Herculane, Ciclova Română, Eftimie Murgu, 

Glimboca, Lăpușnicel, Prigor, Sacu, Slatina Timiș și Zorlențu Mare. Dintre cele 9 pe care le-am 

enunțat, doar 3 dintre ele și anume, Herculane, Ciclova și Slatina Timiș, au clădiri eligibile. Adică, 

în care își desfășoară activitatea o entitate publică. Dintre cele 9, cum am spus, doar Băile 

Herculane are documentele, DALI-ul, celebrul DALI, adică studiul de fezabilitate. Și dintre cele 9 

UAT-uri, Lăpușnicelul și Sacu nu doresc un parteneriat cu Consiliul Județean. Acum, termenele pe 

care le-am sorocit și le-am statuat în cuprinsul hotărârii  putem să le considerăm ca fiind de 

decădere. Ce ne vine după sau la momentul acesta, dacă ne mai vin solicitări, deși nu ne-au venit, 

sunt desuete și n-o să mai ținem seama de ele. Dacă se va adopta proiectul de parteneriat cu Băile 

Herculane, o să-i dăm drumul cât de repede. Termenul limită este 19 iulie. Ei trebuie să scrie 

proiectul, noi să-i consiliem, așa cum ne-am antamat însăși din acordul de parteneriat, atât pe 

achiziții, cât și pe urbanism și așa mai departe și să-l depunem până la scadență, domnule 

președinte. Mulțumesc. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Da. Mulțumesc. Dacă ați parcurs proiectul, o să 

vedeți care sunt atribuțiile Consiliului Local, ale Primăriei Băile Herculane și care sunt atribuțiile 

Consiliului Județean. Am lăsat acolo, ca prevedere, posibilitatea Consiliului Județean de a asigura 

cofinanțarea, cea de 2%. În situația și doar în situația în care Consiliul Local sau Primăria, în speță, 

Băile Herculane, va face dovada faptului că nu ar avea banii pentru a asigura cofinanțarea, nu știm 

în acest moment cât este suma, va fi oarecum destul de greu de explicat poate celorlalți primari, de 

ce Consiliul Județean asigură cofinanțare pentru eficientizarea termică, energetică, a clădirii 

Primăriei Băile Herculane. Dar am lăsat acest lucru prins în acordul de parteneriat. Nu am prins o 

cofinanțare, din partea Consiliului Județean, a cheltuielilor neeligibile, pentru că atunci ar fi putut 

exista posibilitatea să încarce foarte mult devizul cu tot felul de cheltuieli și nu era normal să 

plătească Consiliul Județean. Dar, repet, contribuția de 2% este prinsă. Dacă Primăria Băile 

Herculane va face dovada faptului că nu are fonduri pentru a asigura, lăsând la o parte această 

prevedere, sigur, Consiliul Județean asigură consultanță primăriei, în vederea elaborării acestui 

proiect. Dacă sunt observații, intervenții?  

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Domnul președinte… 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vă rog. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: În primul rând, vă mulțumim pentru modul în care ați 

acționat. Chiar și una, dacă vom reuși, tot e bine. Am avut doar o discuție telefonică și eu și colegul, 

cu domnul primar, pentru că am știut de proiectul acesta care intră în procedură de urgență. Nu este 

oficial, dar, din discuția telefonică,  dumnealui ar avea banii pentru cofinanțare. Deci nu pot să vă și 

garantez, dar din discuție, așa mi-a spus, că ar avea. Este bucuros că este partener cu 

dumneavoastră, în sensul Consiliului Județean, nu ca persoană fizică. A zis că, va veni la 

dumneavoastră și o să… 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Noi o să i-l trimitem, cum va fi aprobat, în cursul zilei 

de astăzi va porni către Primăria Băile Herculane. Nu am discutat cu domnul primar, dar evident că 

m-am gândit că ar avea suma aceasta de bani. Nu e o sumă extraordinar de mare, dar am lăsat 

această prevedere. Când am gândit acordul de parteneriat, nu l-am gândit pentru cineva anume, l-

am gândit la general. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Corect, corect. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: De asta am lăsat această formulă. Exista posibilitatea 

să fie o primărie mai săracă decât Primăria Băile Herculane, care chiar să nu fi putut să aibă acest 



 9 

2%. Și din acest motiv am lăsat în acordul de parteneriat această prevedere, dar cu condiția aceasta, 

că o vom asigura doar în cazul în care… 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Într-adevăr, proiectul nostru, hotărârea e un pic mai 

tardivă. Uitați, chiar și Caransebeș, la care m-am dus, să vorbesc pentru el și a spus: ”Domnule, noi 

am pornit. N-am știut că o să vină și treaba aceasta. Noi avem deja două proiecte.” E vorba de 

Spitalul ”Bora” și de Școala Generală nr.8, care au pornit, exact cum avem și noi, eficientizarea 

clădirilor, cum avem cu spitalul. Deci unii deja merg pe partea independentă.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Da. Acum, dacă li se acordă punctaj în plus pe un 

parteneriat cu Consiliul Județean, nu e nici o problemă să adoptăm, la o solicitare, un parteneriat cu 

dânșii. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Exact. În baza hotărârii se poate face. Și noi am discutat 

la proiecte, programe, tocmai treaba aceasta că, dacă se va primi un punctaj suplimentar prin a 

invoca parteneriatul, se poate face și până în 19. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Da. În regulă. Dacă nu mai sunt… Articolul 1, cine 

este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.  

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 3, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 4, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 5, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 6, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se adoptă în 

unanimitate. Vă mulțumesc. 

* 

5.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-Severin 

nr.229/23.10.2017 privind aprobarea  planului de ocupare  a funcţiilor publice din cadrul aparatului 

de specialitate al  Consiliului Judeţean Caraş-Severin,  al Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi 

Protecţia Copilului Caraş-Severin, al Direcţiei de Evidenţă a Persoanelor a Judeţului Caraş-Severin 

și  al Direcţiei de Drumuri Județene  Caraş-Severin, pentru anul 2018, cu modificările ulterioare. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Este o uzanță a Consiliului Județean. E vorba de 

aparatul propriu și de celelalte direcții din subordine, Direcția de Asistență Socială, Direcția de 

Evidență a Populației și Direcția de Drumuri. Intervenții? Articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? 

Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.  

Articolul II, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul III, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul IV, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul V, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se adoptă în 

unanimitate. Vă mulțumesc. 

Înainte de a declara ședința închisă, pentru că este o ședință extraordinară care nu are 

întrebări, interpelări, aș vrea, ce v-am rugat să îmi comunicați. Dacă e nevoie, vom mai convoca o 

ședință extraordinară, sper să nu fie nevoie, pentru staționare și vom avea ședința ordinară undeva la 

sfârșitul lunii. Pică destul de rău, pentru că data de 29, care e vineri, pică într-o zi de sărbătoare. Noi 

suntem legați de indicatorii tehnico-economici, pe care trebuie să-i depunem până în data de 2 iulie, 

pe proiectele pe drumuri județene. Ultima zi ar fi fost vineri, în care puteam convoca ședința și 

vineri e sărbătoare. De asta vă spun, că e o problemă, dar o să vedem în funcție de…Aștept, până 

atunci, ora la care să convoc ședințele de Consiliu Județean, să cădeți de acord și să îmi comunicați. 

Bine. La ora șase… 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Domnul președinte, nu vreau să fac nici o interpelare. 

Față de acele flyere care au fost puse pe mese, într-adevăr, unul a fost despre liceul acesta, crezând 

că se face un bine, dar al doilea este de la Consiliul  Județean Timiș și de la Aeroportul Timișoara, 

care vă invită pe toți, acela este un fel de intrare. Este un flyer care ține loc de invitație și bilet de 

intrare la mitingul aviatic de la Timișoara. Și fetele, dintr-un exces de zel, au luat și acestea. Mie 

mi-au luat și proiectele de hotărâre, dar nu e problemă, am ridicat mâna! 
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Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Bun. În regulă. Știam că trebuie să ajungă acele 

invitații. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Sunt la dumneavoastră, invitațiile personale.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Da.  

Domnul consilier Cojocariu Ioan: M-a rugat comandantul aeroportului să fac acest 

serviciu. L-am făcut cu mare plăcere! 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: În regulă. Mulțumim. O zi frumoasă! La ora șase, 

cine dorește, cu ie, fără ie, să participe la…. 

Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie. 

 

 

 

 

            PREȘEDINTE,                                                          SECRETARUL JUDEŢULUI, 

          Silviu Hurduzeu                                           Darian Ciobanu 
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